
Om onder meer de heer van Tienhoven van de VVD tegemoet te komen 
hebben wij onze beschouwing zo positief mogeijk gehouden.

Zelfstandig Bloemendaal had hoge verwachtingen van het coalitieakkoord, dat 
is immers mede door onze partij opgesteld. We gaan het anders doen, een 
andere bestuurscultuur, we breken met het verleden en gaan het doen zonder 
de VVD.

Hoe dat vervolgens gegaan is weten we inmiddels allemaal maar het 
coalitieakkoord zoals het er lag werd vrijwel ongewijzigd overgenomen.

Daar waren wij blij mee : Een mooi akkoord in theorie maar in de praktijk komt 
er weinig tot niets van terecht.

Om te beginnen met de woonvisie.

Het aardige was al meteen dat de VVD die toch deel uit maakt van de coalitie 
de woonvisie een ‘droomvisie’ noemde, volstrekt onhaalbaar, zo van droom 
maar lekker verder , wethouder Gamri.

 En dat blijkt ook wel, het blijft bij grote woorden en presentaties maar er is 
vrijwel niets gerealiseerd.
 ‘We gaan het anders doen’ een andere bestuurscultuur of toch maar niet.
En dat bleek al bij de presentatie van de Woonvisie.
Per abuis was een opmerking van een medewerker blijven staan om maar niet 
te veel uit te weiden over Blekersveld.
En dat had alles te maken met het aan de laars lappen van duidelijke afspraken 
die er zijn gemaakt zijn met de omwonenden van Oldenhove/Blekersveld

100 procent sociaal moet het worden. Een mooie doorstroom voor onder meer
de statushouders in Oldenhove. Dat werd groots gevierd in PvdA kringen en de 
VVD had kennelijk zitten slapen.
Afspraken met de buurt doen er niet toe, wij kunnen scoren en afspraken in 
Bloemendaal zijn immers fluide.
En dat is nu precies waar het ons om gaat, je maakt een heldere afspraak met 
omwonenden en daar hoor je als overheid aan te houden. Iets met 
betrouwbare overheid.

We gaan het anders doen, niet dus.



En ook met Bispinckpark gaat het mis, wel hele uitgewerkte plannen die 
honderden ambtenaren uren hebben gekost maar geen enkele participatie met
de buurt en de problemen met de stand van het grondwater zijn niet eens 
onderzocht.

Terug naar af dus.

En daar waar wel eenvoudig meer sociale woningbouw had kunnen 
plaatsvinden zoals bij het plan Bos en Tuin in Vogelenzang haakt het college af..

Er blijft weinig nieuws over, jongerenhuisvesting in de vorm van 1828 bij de 
randweg is ook al niet meer mogelijk. Die kans is in verband met hogere kosten 
ook weg.

Dan hebben we nog de door de raad aangenomen opkoopbescherming uit de 
vorige raadsperiode maar die nog steeds niet is doorgevoerd.

Een echt substantiele uitbreiding van de woningvoorraad in onze gemeente kan
betrekkelijk eenvoudig gerealiseerd worden door splitsing van grote villa’s toe 
te staan maar om onbegrijpelijke redenen blijft de coalitie deze optie negeren.

Coalitiepartner VVD heeft gelijk ; de woonvisie is niets anders dan een 
Droomvisie.

En zo worden meer voorstellen afgeschoten in de raad, soms denken we wel 
eens, overleggen de coalitiepartners wel met elkaar. Niet alleen Bispinckpark, 
Blekersveld maar ook de muziekschool. De verzelfstandiging van de 
Muziekschool moest van D66 perse in het coalitieakkoord, de wethouder werkt
het uit en vervolgens wordt het door de coalitiepartners zelf, afgeschoten.

We gaan het anders doen, de tering naar de nering zetten was ook het credo 
van deze coalitie maar we kregen direkt de grootste WOZ stijging ooit 
gepresenteerd. 
En ondertussen groeit het ambtenarenapparaat het gemeentehuis uit.
De continue uitbreiding van ons apparaat vindt vooral plaats achter het bureau 
en niet zozeer in de buitendienst.



Om wat voorbeelden te noemen naast alle ambtenaren voor inclusie, 
duurzaamheid, een verhuiscoach hebben we onlangs ook een ambtenaar 
aangetrokken die het college Strategisch politiek adviseert vanuit 
autonomie, verbinding en charisma en als verbinder fungeert tussen 
organisatie en college want blijkbaar heeft het college daar moeite mee. 

We hebben toch een gemeentesecretaris als verbinder tussen 
organisatie en college zou je zeggen.

En helemaal bizar is het voorstel van het college voor een extra 
ambtenaar om het handje van onze kinderburgemeester vast te houden, 
(daar heb je toch kinderopvang voor) .

De formatie stijgt omgerekend in ruim een jaar tijd van 168 naar 184. De 
apparaatskosten stijgen van 754 naar 1025, De overhead in van 14 naar 
16,73 procent.

Ook inclusie staat hoog in het vaandel van deze coalitie.
Bloemendaal is tegenwoordig ook een regenbooggemeente.

Wij zien dat als voor de Buhne, iedereen is gelijk en dient hetzelfde 
behandeld te worden. Punt. Dat is gewoon artikel 1 van de grondwet.

Wat ons dan wel zorgen baart is dat het erop lijkt dat dit standpunt bij de 
begeleiding van statushouders niet wordt aangehouden. Voor mannelijke
statushouders wordt gezocht naar uitsluitend mannen die les in de 
Nederlandse taal willen geven. Mocht dat inderdaad zo zijn, de 
wethouder zou er nog op terugkomen maar heeft dat niet gedaan dan 
vinden dat een verkeerd signaal.

Dan de samenwerkingsverbanden. Als relatief kleine gemeente kun je 
niet om samenwerking heen. 
Wij blijven echter grote bedenkingen hebben tegen de alsmaar uitdijende
informele ondemocratische organisatie de MRA. In een recente MRA  
podcast over de huisvesting van zg ‘aandachtsgroepen”  werd er al 
voorgesorteerd  om kleine gemeenten te dwingen de problemen van 
Amsterdam op te lossen. Het wordt steeds duidelijker wiens belangen er 
met de Metropoolregio Amsterdam gediend worden.
Voornamelijk die van Amsterdam en haar economische partners,
Het is voor de zelfstandigheid van Bloemendaal van groot belang dat we 
deze bedreiging serieus nemen.



We zijn in ieder geval blij met de discussie die onlangs in de commissie 
heeft plaatsgevonden naar aanleiding van het stuk Grip op 
Samenwerking.

Ook in het coalitieakkoord opgenomen is de binnenduinrand. Als 
gemeente zouden we er alles aan doen om onze bedrijven aan de 
binnenduinrand te steunen met als doel behoud van deze extensieve 
bedrijven in de huidige vorm. Vanuit de provincie komen er alleen maar 
berichten dat de ‘verschralings’ en vernattingsplannen gewoon 
doorgaan. Resultaten van Hydraulische onderzoeken die deze zomer 
hebben plaatsgevonden zijn nog steeds niet bekend of worden niet 
medegedeeld.
Vernatting heeft overigens niet alleen gevolgen voor de bedrijven aan de
binnenduinrand maar ook voor de gehele landgoederenzone. Oude 
monumentale bomen zijn zeer gevoelig voor een veranderend 
grondwaterpeil.

Een ander belangrijk punt uit het coalitieakkoord is meer aandacht voor 
het fietsverkeer. De afgelopen jaren is het fietsverkeer enorm 
toegenomen mede onder invloed van de electrische fiets. Onze wegen 
zijn daar totaal niet op berekend. 
Bijna twee jaar geleden hield de directeur van de MRA hier in 
Bloemendaal een promotiepraatje en meldde dat de MRA druk bezig 
was met een metropolitaan fietsnetwerk. Buiten ons om uiteraard maar 
twee jaar later moet daar toch wat over bekend zijn. Waarom gebeurt er 
niets?
Helemaal bijzonder is het dan dat in plaats van de in het coalitieakkoord 
genoemde stalling voor electrische fietsen op de kop van de Zeeweg 50 
parkeerplaatsen voor auto’s zijn gereserveerd die ook nog eens voor een
habbekrats zijn weggegeven aan een hotel waar het bestemmingsplan 
compleet voor opgerekt is. De wethouder liet weten dat er bij de 
behandeling van de aanvraag voor het hotel niet is nagedacht over 
parkeren. Hoe is het mogelijk.. En vervolgens bereken je omgerekend 6 
euro per dag terwijl de rest van de wereld meer dan 30 euro voor een 
dagkaart moet betalen.

Nu we toch over de Zeeweg hebben. Het college komt met een bizar 
voorstel om 1,1 miljoen uit te trekken voor een denk ik gouden hek aan 
de Zeeweg om te voorkomen dat de herten op de weg belanden en zo 
voor levensgevaarlijke situaties zorgen.
Wij zijn hier al heel lang mee bezig in overleg met onder meer onze 
lokale hertenfluisteraar Willem van der Sloot uit Zandvoort.



Het college komt heel bewust met een onzinnig voorstel om het op deze 
wijze af te laten schieten. 
Begin eens met het repareren van het hek. En hoe moeilijk is het om een
grof gaas hek met houten paaltjes neer te plaatsen. Dat kan de 
buitendienst groen ook. Blazen ze een dagje minder blaadjes van de 
weg.
En hoezo betaalt dd Provincie niet mee. Elbert Roest informeerde van 
der Sloot dat zij de helft zouden meebetalen. En dan heb je nog 
Zandvoort, de PWN, SBB. 

Reparatie van oude kapotte hekken en plaatsing van nieuwe hekken is 
echt noodzakelijk. Het is wachten op grote ongelukken.

Over veiligheid gesproken. Het is natuurlijk onbestaanbaar in onze 
gemeente dat kinderen niet veilig en zonder angst  naar school en/of 
sportvereniging kunnen vanwege groepen jongeren op fatbikes die niet 
schuwen voor geweld.
 Volgens de oud burgemeester was alles onder controle en opgelost. 
Later kwam hij daar op terug en begon over ‘holleeder scooters’ en was 
de Fatbike bende geboren.
Wij hebben met meerdere ouders gesproken waarvan de kinderen niet 
meer naar school durfden.Wat vooral opviel is het ontbreken van steun 
voor deze ouders waarvan enkelen zelfs aangifte hebben gedaan. 
Geen wijkagent, niets. 

Wij zijn blij dat de huidige burgemeester stappen heeft ondernomen om 
dit probleem aan te pakken en vragen om meer zichtbaarheid van politie 
in de dorpen.

Wat betreft integriteit sluiten wij ons aan bij de woorden van mevrouw 
Roos. De integriteitscommissie is niets anders dan een politiek 
instrument. Er is niet eens een beroep mogelijk tegen een besluit op 
basis van een aan alle kanten rammelend advies van de 
integriteitscommmissie.

Dan Duurzaamheid : het wordt zo langzamerhand een religie. Alles moet
duurzaam en het moet letterlijk door de strot geduwd worden van de 
inwoner en daar wordt heel veel geld aan besteed. Of het technisch 
allemaal mogelijk is met een oude woningvoorraad maakt eigenlijk niet 
uit. 
En we zien het vanavond ; de voorzitter klaagt over een veel te koud 
gemeentehuis. Ons superduurzame gemeentehuis waar in meerdere 



kamers extra electrische verwarming is neergezet omdat het veel te koud
is.
Enige realiteitszin op dit gebied zou aardig zijn.

Dan tot slot nog iets over al de communicatie vanuit de gemeente.
Communicatie vanuit de gemeente hoort niet alleen maar te gaan over 
beeldvorming en reputatiemanagement. Gemeenteljke communicatie 
hoort feitelijk te zijn en namens de gehele gemeente , dus niet alleen wat
de coalitie wenst te communiceren. Je communiceert namens de 
gemeente, dus ons inziens ook namens de gehele raad.

Het Bloemendaal bant vleesreclames is zo’n typisch voorbeeld. 
Leuke publiciteit natuurlijk, kijk ons eens voorop lopen als duurzame 
gemeente. Nu eens een keer niet vanwege de verrotte bestuurscultuur, 
het feit dat we geen burgemeester kunnen krijgen of asielzoekers in 
Aerdenhout.  
En dus doen we opeens vlees in de ban, maken een leuk persbericht 
enz. 
Feit is dat ik samen met Alice Jeltes zo’n beetje de enige vegetariers in 
Bloemendaal zijn, in ieder geval in de raad, dat de gemiddelde 
Bloemendaler een uitgesproken carnivoor is, dat de bloederige 
ossenworsten vanavond weer stapelsdik bij de bij de borrel geserveerd 
worden, en dat we uitsluitend dankzij de bode zo af en toe een 
vegetarische bitterbal krijgen. 
Los van het feit dat al of niet vlees eten een individuele keuze is  
Is dit weer net zo’n typische voor de Buhne actie vergelijkbaar met 
regenboogbankjes en een regenboogoversteek.

Practice what you preach

Doe je dat niet doe dan niet alsof.

.


